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Irásbeli választ igénylő kérdés

dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
BUDAPEST

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szól ó
46/1994. (IX. 30.) OGy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Varga Mihály ( Nemzetgazdasági Minisztérium) Miniszter Úrnak a következő címmel:

Az úgynevezett „bölcs ődei normatíva” központi költségvetési létrehozása óta mennyi állam i
támogatásban részesültek évente a bölcs ődék Magyarországon és ezen belül mennyi állam i
normatíva hozzájárulást kapott – szintén létrejötte óta, és évenkénti lebontásban –
Kiskunfélegyháza, Kiskunmajsa, Tiszakécske települések önkormányzata ?

A „bölcsődei normatíva” információim szerint még a „Bokros csomag” idején került bevezetésre ,
amióta az komoly segítséget jelentett az érintett településeknek, önkormányzatoknak . A különböző ,
az önkormányzatok feladatait és támogatását jelentősen átalakító intézkedéseknek továbbra i s
biztosítaniuk kell a szokásos, szociális, oktatási, egészségügyi, stb . feladatok elvégzését, melynek
része a bölcsődei normatíva . Ezért kérdezem ennek összegeit az elmúlt években – a létrejötte ót a
éves lebontásban is – országos összesítésben és az adott települések vonatkozásában, valamin t
természetesen azt is, hogy a jövőben is számíthatnak-e erre a támogatásra az önkormányzatok, az
érintett bölcs ődei ellátások megfelelő szintű biztosítása érdekében .
Válaszát előre is köszönöm !

Kiskunfélegyháza, 2013 .04.08 .
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